



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

5/8-2020

Närvarande: Pernilla Honoré, Börje Lindh, Agneta Kjellsson, Henriette Hertz Pedersen, Eva-Lena Bonder, Hanna Torell, Sanna Myrlund, Heidi Gref

Frånvarande: Tina Ekman

§ 57 Mötets öppnande.

Pernilla öppnar mötet.

§ 58 Justerare.

Hanna Torell väljs att justera protokollet.

§ 59 Dagordning.

Dagordningen godkännes.

§ 60 Protokoll 200603

Protokollet godkännes.

§ 61 Grupprapporter.

- **Tävling:** Inget att rapportera
- **Agility:** Träningsgruppen har kommit igång på måndagar med många deltagare.
- **Rallylydnad:** Kurs inställd pga. för få deltagare. Aktiv träningsgrupp.
- **Specialsök:** Pga. Corona har det inte kunnat utbildas tillräckligt med domare och tävlingsledare och därför har testning av de nya tävlingsreglerna skjutits på framtiden.
Fortsättningskurs startar 17/8.
- **NW:** Sedan i slutet av juni har klubben tre NW-instruktörer. De kan även medverka som domare på inofficiella tävlingar och doftprov. Den 19/7 hölls en clearround med 20 deltagare.
Arrangemang framöver blir: Doftprov den 29/8 med Anna J som domare, NW1 TSM 26/9 för 50 deltagare och 2 domare klara till tävling 8-9/11.
2 nya NW-kurser startar i höst. En i aug som redan är full och en i oktober.
IGP: Inget att rapportera.
- **HUG:** Valpkurs startar i aug och allmänlydnad i september.
Heidi, Tina och Börje vill köra en spårkurs med 8 deltagare 6ggr med start i slutet av september. Agge kollar upp om det finns mark att boka lör- eller söndagar.
Priset på NW- och Specialsökskurserna höjs med 100:- till 1050:- för att det även ska ingå ett "startkit" med det som behövs för att komma igång med träningen mellan kurstillfällena.



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

5/8-2020

Henriette skickar in ett svar till HUG-distrikt om att klubben är intresserad av instruktörsutbildning steg 2.

- **Stugan:** Lampa till agilityplanen kommer upp i höst. Dags att komma igång med städningen igen. Pernilla mailar ut en påminnelse till de medlemmar som har nyckel eftersom man för att få ha en nyckel ska utföra 1 städning/år. Vi är i behov av en köksansvarig som kan se till att det finns fika och annat till försäljning till kurserna. En intresseförfrågan läggs ut på FB.
- **Hemsidan:** Önskemål om att mer ska läggas in i kalendern om vad som pågår på klubben. T.ex. de nya kurser som kommer igång nu i höst. Om det kommer igång en ny agilitykurs ska vi informera om att den är godkänd för friskvårdsavdrag. Vi **beslutar** att endast ha mailadresser kopplade till de olika kontaktpersoner som ligger på hemsidan. Pernilla ser över. När det gäller kurser som läggs ut kommer det att finnas telnr till den kursansvarige.

§ 62 **Ekonomi.**

Det har kommit in lite tävlings- och kursavgifter, i övrigt inte hänt så mycket.

§ 63 **Ordföranden rapporterar.**

Restriktionsändringar i samband med Corona: Domare och funktionärer i riskgrupp bör inte medverka vid tävlingar.

§ 64 **Pågående ärende.**

- **Gräsklippningen:** Förhoppningsvis kommer Föreningsalliansen att fortsätta med gräsklippningen 2021, fast i annan form än idag. Vi får besked i höst om hur det blir.

§ 65 **Postlista.**

Se bilaga 1

§ 66 **Övriga frågor.**

- Kvittoredovisning: Vi kan få bidrag från Studieförbundet för material som behövs till kurser och träningsgrupper. För att få det behöver de kvitton som avser inköpen redovisas till dem. Det kan vara t.ex. balansbollar, hinder, slalombågar, eller ”startkit” i NW och SS. Till valpkurserna diskuterade vi att det kan ingå t.ex. en leksak eller kurslitteratur. Kvittona lämnas till kassören.
- Fixar- och städdag **beslutas** till den 19/9. Pernilla lägger ut på hemsidan.
- Allmänträningen: Från onsdag 19/8 18.30 kommer att finnas tillgång till instruktör under ca 30 min. Det blir även korvgrillning.
- Det är sedan tidigare planerat för att hålla medlemsmöte den 21/10. Vi tvivlar på att det kommer att gå att ha det på klubben, så förslaget är att köra det vi



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

5/8-2020

länk till Zoom. Henriette tar fram ett förslag på en enkät till nästa möte som ger medlemmarna möjlighet att ställa frågor och komma med förslag.

- Hanna och Sanna har av sagt sig sina uppdrag som suppleanter i styrelsen från 2021. Eva-Lena meddelar Micke som är sammankallande i valberedningen.
- Tina har meddelat Pernilla att hon pga. av studier i höst inte kan fortsätta som tävlingsansvarig. Pernilla tar hand om mail som gäller det tills vi hittar någon ny.

§ 67 Nästa möte.

Nästa möte blir den 2/9 kl. 19.00 på klubben.

§ 68 Avslutning.

Pernilla avslutar mötet.

Höör 15/8

Agneta Kjellsson

Höör 2/9

Pernilla Honoré

Höör 2/9

Hanna Torell



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

5/8-2020

Bilaga 1

Postlista inkommande fakturor:

Krafringen

Citygross

Föreningsalliansen

Hillesgården